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REPUBLIKA HRVATSKA 

SREDNJA ŠKOLA OTOČAC 

 

KLASA: 007-04/22-01/02 

URBROJ: 2125/37-04-22-09 

Otočac, 4. listopada 2022.  

 

 

 S K R A Ć E N I  Z A P I S N I K 

 

s 24. sjednice Školskog odbora Srednje škole Otočac održane 4. listopada 2022. godine 

s početkom u 14.00 u prostoru Srednje škole Otočac, Ćirila i Metoda br. 2 

 

Nazočni članovi: Maja Pezelj Mandarić, Damir Rogić, Vera Atalić, Katarina Ostović Cvitković i 

Renata Hodak  

 

Opravdano izostali: Vlatka Gašparović 

 

Nazočno je 6 članova. 

 

Ostali nazočni: Adela Rukavina - ravnateljica Škole 

 

Zapisničarka: Snježana Oršanić 

 

Predsjednica Školskog odbora, gospođa Maja Pezelj Mandarić, pozdravlja prisutne i utvrđuje da je 

na sjednici prisutno šest članova Školskog odbora.  

Predsjednica Školskog odbora predlaže sljedeći  

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika s 23. sjednice Školskog odbora 

2. Verificiranje mandata imenovanom članu Školskog odbora iz reda Vijeća roditelja 

3. Izvješće ravnateljice o radu Škole za školsku 2021./2022. godinu 

4. Razmatranje Prijedloga Školskog kurikuluma za školsku 2022./2023. godinu te donošenje 

odluke o istom 

5. Razmatranje Prijedloga Godišnjeg plana i programa rada Škole za školsku 2022./2023. 

godinu te donošenje odluke o istom 

6. Razmatranje Godišnjeg plana i programa rada srednjoškolskog obrazovanja odraslih  za 

školsku 2022./2023. godinu te donošenje odluke o istom 

7. Razmatranje prijedloga za imenovanje jednog člana Povjerenstva za kvalitetu iz reda 

učenika te donošenje odluke o istom 

8. Možebitno 

 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 
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Ad 1. Zapisnik s 23. sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen.    

Ad 2. Verifikacija mandata Ivane Šimatović, članice Školskog odbora iz reda roditelja, obavljena je 

provjerom identiteta članice s podatcima iz akta o imenovanju. 

Ad 3. Ravnateljica predstavlja Školskom odboru Izvješće o radu Škole za školsku 2021./2022. 

Ad 4. Školski odbor jednoglasno donosi odluku o prihvaćanju Školskog kurikuluma za školsku 

2022./2023. godinu. 

Ad 5. Školski odbor jednoglasno donosi odluku o prihvaćanju Godišnjeg plana i programa rada 

Škole za školsku 2022./2023. godinu. 

Ad 6. Školski odbor jednoglasno donosi odluku o prihvaćanju Godišnjeg plana i programa rada 

srednjoškolskog obrazovanja odraslih za školsku 2022./2023. godinu. 

Ad 7. Školski odbor jednoglasno prihvaća da se za člana Povjerenstva za kvalitetu iz reda učenika 

imenuje učenik 1. f razreda Fran Oršanić. 

Ad 8. Predsjednica Školskog odbora informira članove da je danas s ravnateljicom, tajnicom i 

nastavnicom Ivankom Kranjčević-Orešković posjetila Mješovitu industrijsko-obrtničku školu 

Karlovac kako bi prikupili iskustva vezana uz planirano otvaranje novog programa za obrazovanje 

frizera. Napominje da im je ravnateljica te škole dala dosta korisnih savjeta. Upoznala ih je s 

opremom i kolika su bila ulaganja u formiranje kabineta za frizere. Obećala je poslati i troškovnik 

za opremanje kabineta kako bi okvirno mogli vidjeti što bi nam bilo potrebno kod opremanja. 

Također napominje da je koristan savjet bio i taj da bi bilo dobro otvoriti nekoliko programa koji bi 

mogli paralelno djelovati, npr. frizeri i pedikeri. Jedan od dobrih programa jest i pomoćni 

administrator koji bi bio opcija za učenike koji školu pohađaju po prilagođenom programu. 

Ravnateljica napominje da je župan Ličko-senjske županije organizirao sastanak na koji su pozvani 

ravnatelji srednjih škola, načelnici i gradonačelnici, ali je odaziv bio slab. Sastanku se odazvalo 

troje ravnatelja i naš gradonačelnik gospodin Goran Bukovac. Jedino su Srednja škola Otočac i 

Strukovna škola Gospić imale prijedlog za otvaranje novih programa. Naša Škola je još 2019. 

godine imala prijedlog otvaranja škole za frizere, ali nismo imali financijskih sredstava za 

opremanje praktikuma. U listopadu 2019. podnijeli smo zahtjev za odobravanje novog programa 

obrazovanja, a već su u siječnju 2020. godine iz Ministarstva došli u kontrolu praktikuma. Kako 

radovi uopće nisu započeli, nismo dobili odobrenje. Nedostatak financijskih sredstva najveći nam je 

problem. Program frizera bio bi dobar za učenice s lošijim uspjehom jer trenutačno nemamo 

programa za te učenice. Ove nam godine nije dopušten upis poslovnih tajnika, a prodavače su nam 

ranije ukinuli. Napominje da Mješovita industrijsko-obrtnička škola Karlovac ima 17 različitih 

programa i praktikume raznih vrsta te da vjerojatno za opremanje praktikuma za frizere ne bi 

trebalo više od 500.000 kn. Za financijsku pomoć obratila se i gradonačelniku. Da bi se uspjelo sve 

realizirati, sredstva su nam potrebna do kraja godine kako bi se barem počelo s radovima.  

Gospođa Renata Hodak napominje da je bilo govora o tome da imamo odobrenje za neka zanimanja 

od ranije. Zanima je može li se tu što pokrenuti. 

Ravnateljica napominje da smo imali odobrenje za neka poljoprivredna zanimanja, ali nije bilo 

zainteresiranih. Učenici se ne žele upisivati u deficitarna zanimanja. 

Predsjednica Školskog odbora napominje da bi za obrtnička zanimanja trebalo osigurati i 

licencirane obrtnike za obavljanje stručne prakse. U našoj Županiji nema ni jednog licenciranog 

kozmetičara tako da nam to automatski otpada. 

Ravnateljica napominje da nam je sada prioritet vidjeti je li moguće dobiti financijska sredstva od 

osnivača. Uputili smo dopis prema Gradu i prema Županiji sa zahtjevom za doznaku sredstava. 
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Također ćemo napraviti troškovnik i pribaviti ponude za opremu kabineta. Sve ćemo poduzeti što je 

u našoj mogućnosti da nam se odobri otvaranje novog obrazovnog programa. 

Gospođu Renatu Hodak zanima ima li Škola sljedeće godine pravo ponovno tražiti upis poslovnih 

tajnika. 

Ravnateljica napominje da nam MZO upise odobrava na temelju upisa prethodne godine u prve 

razrede tako da najvjerojatnije od poslovnih tajnika neće biti ništa. 

Gospođa Renata Hodak napominje da trebamo biti uporni. 

Ravnateljica napominje da jesmo uporni, ali su nam financije najveći problem. Kapitalna ulaganja 

za ovu godinu smanjena su nam na 50.000 kn. Potrebna su nam znatno veća financijska sredstva 

kako bismo poboljšali postojeće stanje. Ove smo godine od tih sredstava uspjeli kupiti 16 monitora 

i 11 centralnih jedinica. Elektro radionice su zastarjele i trebalo bi ih obnoviti. Ponuda za šest radnih 

mjesta i nastavnički stol iznosila je 180.000 kn. Također Grad nam je obećao dati zemljište na 

kojem će biti poligon za šumarske tehničare koji će trebati značajnija ulaganja. 

Gospođu Katarinu Ostović Cvitković zanima je li Škola išla s demantijem prema gospodinu 

Bižanoviću koji je prozivao Školski odbor na društvenim mrežama. 

Ravnateljica napominje da gospodin Bižanović nije uputio ni jedan službeni upit prema Školi, tako 

da se nema potrebe raspravljati preko društvenih mreža. 

Predsjednica Školskog odbora napominje da mu je objasnila da smo sudjelovali u e-savjetovanju i 

koje smo korake poduzeli. 

 

Kako više nije bilo rasprave, predsjednica Školskog odbora pozdravlja prisutne i završava sjednicu. 

 

 

Sjednica je završena u 15.10. 

 

 

Zapisničarka       Predsjednica Školskog odbora 

 

Snježana Oršanić, oec.                                           Maja Pezelj Mandarić, dipl. oec. 

 


